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1 § Inledning

Mötet inleddes med bön och andakt av Sara.

2 § Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna utan tillägg.

3 § Genomförda arrangemang

Sedan senaste mötet har det inte genomförts några arrangemang att rapportera från.

4 § Kommande arrangemang

Vi beslutade att KONFA-återträffen och FARM slås ihop och hålls samtidigt. Tidigare 
konfirmander från år 2024 kommer att bjudas in.

Till EYE är i nuläget 35 anmälda. Vi hoppas på totalt 55 anmälda när anmälan stänger.
Amir ska åka med 7-8 personer från Centrumkåren.

Till Summercamp är redan 9 anmälda. Annonsering och påminnelser i sociala medier verkar 
ha effekt.

Planering av övriga arrangemang fortgår.

5 § Information från programkontoret

Det har från UNG-teamet kommit önskemål om att genomföra en missionsresa och kontakt 
har tagits med Christian Lerne, ansvarig för internationell utveckling. Lettland är en möjlig 
destination. Målgruppen är tänkt att vara ungdomar som vill ta ett nästa steg i sin resa med 
Gud i åldrarna 16-19 eller 16-25 år. Det är ännu mycket tidigt i planeringsstadiet, men 
tidsmässigt siktas på våren 2026. Vi kommer ta med detta i föreslagen budget och 
årsprogram till FARM.

På initiativ av Sara har en nystart gjorts av bönenätverket Eldsflamman Ung. Det har varit 
vilande länge. Hon har tillfrågat två ideella som tillsammans med Ung-teamet samlas på 
söndagskvällar för att be för barn och unga i Sverige, FA i sverige och böneämnen som 
kommer in via TikTok. Tanken är att börja smått med en ”bönehubb” som ber nationellt, 
och att det sedan ska växa till något större.

6 § Scout

a. Scoutläger 2025

Lägrets planering fortgår. Ett preliminärt program har tagits fram. Anmälan och lägerbrev 
skickas ut den 1 april. Hanna kommer att leda ett ledarspår/program för de som är 
Roverscouter. Lina förbereder andaktsmaterial och Sara leder andakterna på plats.

b. Redo att leda

Ingmarie Cederholm var med vid planeringsmöte för Redo att leda den 3 mars. Det 
bestämdes att planeringen kommer fortsätta på plats vid Bjärka Säby den 10 april. Varken 
Hanna eller Erik kan medverka, så Ingmarie får representera oss.

Hanna kollar om Sven-Inge Karlsson kan hålla en workshop om ätbart i naturen.

Vi föreslår att någon i UNG-teamet kan hålla en workshop om social rättvisa och den nya 
kurs som UNG-teamet tagit fram. Sara frågar UNG-teamet om detta.



7 § Övriga frågor
a. Kommunikationsavdelningen

Kommunikationsavdelningen tog kontakt med UNG-teamet med anledning av att man ser ett 
ökat intresse från unga som söker på nätet om kristen tro. Frälsningsarméns hemsida har 
över 100 000 visningar varje månad, och Kommunikationsavdelningen vill arbeta med hur vi 
bäst möter den unga publiken.

Ett förslag är att ändra UNG-sidan så att det blir mer fokus på att nå ut och evangelisation, 
mindre fokus på interna arrangemang. Rafaela och Elias arbetar tillsammans med Charlotte 
Ander på Kommunikationsavdelningen för att se hur detta kan göras på ett bra sätt.

Vi ställer oss positiva till detta. Det gäller att hitta en balans eftersom det fortsatt måste 
vara lätt att hitta information även för medlemmar.

b. Lokalt ungdomsråd på Centrumkåren och Hönö

Amir har startat ett lokalt ungdomsråd på Centrumkåren, där ungdomar får vara med och 
komma med idéer och påverka. De har även börjat samarbeta med ungdomar på Hönö.
Ungdomsrådet ser positivt på detta initiativ.

8 § Planering av FARM

FARM kommer att hållas tillsammans med Konfa-återträff. På fredagskvällen blir det fokus på 
återträff och inte någon särskild aktivitet för de övriga som kommer till FARM. Söndagen blir 
ägnad till någon rolig gemensam aktivitet, öppen för alla som vill vara med. En idé är att 
åka till Boda Borg.

UNG-teamet ansvarar för planering av fredagskvällen, söndagsaktiviteten och logi.

Förhandlingarna delas upp i för- och eftermiddagspass, likt 2023 där fokus under 
förmiddagen är på mötesformalia samt presentationer och fokus under eftermiddagen är på 
att fatta beslut.

Under lördagen, i samband med lunchen kommer det hållas en workshop med fokus på att 
de unga ska få komma med sina idéer, särskilt riktat till medlemmar under 25 år. Dessa 
idéer behöver inte leda till beslut på FARM, men tanken är att det NUR som väljs kan ta med 
sig idéerna under följande tvåårsperiods arbete. Sara tillfrågar Mark Cotterill om att vara 
med och leda workshopen. En separat workshop för de äldre kommer hållas parallellt.

På lördagkvällen kommer en gudstjänst/praiseparty hållas. Denna planeras gemensamt av 
UNG-teamet, NUR och kåren (om de vill). Sara tar kontakt med Lina Ragnar för att inleda 
planeringen av detta.

Vi ska försöka få så mycket material som möjligt klart till 30 juni, så att det kan kollas 
igenom ordentligt. Handlingar kommer att skickas ut i början av september.

Hanna kommer åter ta kontakt med Daniel Lund, för att tillfråga honom om att vara 
ordförande under FARM.

9 § Nästa sammanträde

Nästa sammanträde hålls digitalt 5 maj kl. 19–20 med fokus på FARM-planering.

10 § Avslutning

Mötet avslutades med att Sara bad.

Erik Flink
Sekreterare


